
  
 
 
 
 
INTERPELLATION (M) – Kompensation vårdmomsen  
Till ansvarigt regionråd Tommy Berger (S)  
 
I dagsläget så betalas ett schablonbelopp om 3 % ut till våra privata vårdgivare för att 
kompensera för den moms som infördes vid inhyrning av vårdpersonal till vårdmottagningar 
2019. 
Dock så innebär ju detta att det betalas ut pengar till privata vårdgivare som inte ens hyr in 
personal, samt att de vårdgivare som faktiskt gör det i en omfattande utsträckning inte 
kompenseras tillräckligt. 
 
Sedan finns det också en annan aspekt i det hela. Nämligen den att regionens offentliga 
vårdgivare kompenseras av staten för sina faktiska momskostnader, medan de privata får 
nöja sig med det 3-procentiga schablonbeloppet. Borde vi inte behandla samtliga vårdgivare 
likadant så det kan råda konkurrensneutralitet? 
 
Mina frågor till regionrådet Tommy Berger (S) blir därför; 
 
1. Har majoriteten för avsikt att revidera det här systemet och kompensera de privata vårdgivarna 

för deras faktiska momskostnader? 
 

2. Kommer majoriteten att jobba för likabehandling av vårdgivare och för konkurrensneutralitet? 
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